
Na posiedzeniu Komisji Wójt Gminy przedstawił wykonanie budżetu oraz udzielił 

informacji w zakresie udzielonych dotacji klubom sportowym, natomiast Pani Skarbnik Gminy 

przedstawiła sprawozdania finansowe, informację o stanie mienia oraz dane o dochodach 

uzyskanych z tytułu wykonywania prawa własności. Następnie odpowiadali oni na pytania 

członków Komisji między innymi w zakresie finasowania oświaty. 
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